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INTERPEUCJA

Szanowny Panie Prezydencie,

W imieniu mieszkancow osiedla Zazamcze jak i swoim wlasnym uprzejmie

proszg o wprowadzenia do budzetu miasta na 2019 rok inwestycji poprawiajqcej

bezpieczeristwo w ruchu drogowym wzdluz ulicy Budowlanych na dw6ch przej$ciach

dla pieszych, a takze wzdlu2 ulicy Promiennej na trzech przej6ciach dla pieszych

wdrozenie tzw. Inteligentnego o6wietlenia przejSc dla pieszych. Sq to dodatkowe

ni2sze lampy o5wietleniowe o bialej banruie w technologii LED, odrozniajqce sig od

Swiatla lamp ulicznych, dziqki czemu znaczEco poprawia sig bezpieczenstwo

wszystkich uzytkownikow ruchu drogowego. Pragng nadmienic, ze podobne

inwestycje realizowane sE w innych miastach na prawach powiatu w caiej Polsce.

Za przyklad moze tu postu2yc miasto Bialystok gdzie od 2013 roku

doSwietlonych jest w ten sposob juz blisko 100 przejSc dla pieszych (w 2014 roku

zostalo tam do6wietlone 20 przej$c dla pieszych za lqczn4 kwotg ok. 194,3 tys. zl )1.
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: http://www'bialystokonline.pl/na-26'przejsciach-dla-pieszych-zamontuja-dodatkowe-oswietlenie-w-
grudniu,artykul,95683, 1, 1.html


